
 

Βλέτσας Αθανάσιος (Σάκης) 
Περιφερειακός Σύμβουλος Ηπείρου 
Π.Ε. Ιωαννίνων  
 

Ιωάννινα 23 Σεπτεμβρίου 2019  
 
ΠΡΟΣ: Αξιότιμο Περιφερειάρχη Ηπείρου 

            κ. Αλέξανδρο Καχριμάνη 
Κοινοποίηση: Αξιότιμο Πρόεδρο Περιφερειακού 
Συμβουλίου κ. Σταύρο Παργανά 
 

ΘΕΜΑ: Ερώτηση για το στάδιο που βρίσκεται το έργο της βελτίωσης της οδού από 
το Ζωτικό έως Μπεστιά και από Μπεστιά έως Σιστρούνι 
 
 

Το έργο της βελτίωσης της οδού από Τύρια έως Σιστρούνι (μέχρι το δρόμο αναδασμού ΤΕΡΝΑ, προς 
Πολυστάφυλο) “κόπηκε” σε τρία κομμάτια.  
Α. Το πρώτο τμήμα από Τύρια μέχρι Ζωτικό τελείωσε. 
Β. Για το δεύτερο τμήμα από Ζωτικό μέχρι Μπεστιά η Οικονομική Επιτροπή στις 21-8-2019 με την ΑΔΑ: 
ΩΩ8Χ7Λ9-704 απόφασή της κατακύρωσε με έκπτωση 56,07% στον ανάδοχο το αποτέλεσμα της 
διαδικασίας (της δημοπράτησης που διενεργήθηκε στις 5-09-2018) του έργου «Αποπεράτωση οδικού δικτύου 
Ζωτικού - Μπεστιάς», προϋπολογισμού 3.500.000,00 €  
Γ. Το τρίτο και τελευταίο τμήμα είναι από Μπεστιά μέχρι Σιστρούνι (μέχρι το δρόμο αναδασμού ΤΕΡΝΑ, 
προς Πολυστάφυλο) και εκκρεμεί 
 

ερωτάται ο κ. Περιφερειάρχης Ηπείρου  
και παρακαλείται για την κατά το Νόμο γραπτή απάντησή του  

 

1. Για το ανωτέρω (Β) δεύτερο τμήμα από Ζωτικό μέχρι Μπεστιά:  
α) εάν υπογράφηκε η σύμβαση με την ανάδοχο εταιρεία και εάν όχι πότε εκτιμάται η υπογραφή και η 

εγκατάσταση του εργολάβου;  
β) πόσοι μήνες είναι η προβλεπόμενη συμβατική προθεσμία (χωρίς πιθανές παρατάσεις) για την 

ολοκλήρωσή του από την εγκατάσταση του εργολάβου ; 
 

2. Για το τρίτο και τελευταίο τμήμα από Μπεστιά μέχρι Σιστρούνι (μέχρι το δρόμο αναδασμού ΤΕΡΝΑ, 
προς Πολυστάφυλο):  

α) εάν υπάρχει ώριμη μελέτη και εάν προβλέπεται η δημοπράτησή του και πότε ;  
β) πόσος είναι ο προϋπολογισμός και εάν είναι εξασφαλισμένη η χρηματοδότησή του ;  
 

3. Από το τέρμα του 3ου και τελευταίου τμήματος (από το δρόμο αναδασμού ΤΕΡΝΑ, προς 
Πολυστάφυλο) και μετά : 

α) εάν έχει ληφθεί οποιαδήποτε απόφαση για την χάραξή του είτε προς Λούρο είτε προς 
Θεσπρωτικό (και ακολούθως μέσω Φιλιππιάδας σύνδεση με την Ιόνια Οδό) και εάν όχι πότε θα 
αποφασιστεί σχετικά;  

β) εάν υπάρχουν αντίστοιχες μελέτες ή προμελέτες κλπ για αυτές τις δύο χαράξεις και εάν ναι σε 
ποιο στάδιο ;  

 
Με ιδιαίτερη τιμή 

 
Βλέτσας Αθανάσιος (Σάκης) 

 
 

 


